

## The Million Saving Account (Mudaraba) Draw FAQs

### Eligibility

- Q:** Who can open The Million Saving Account?
- A:** Both existing and new customers are eligible to open The Million Saving Account. New customers will need to open an Al Rajhi current account first.
- Q:** What type of account is the Al Rajhi's Million Saving Account? Do I earn profit from the savings I deposit in this account? Can I withdraw money during the draw?
- A:** The Million Saving Account is a savings account and like a Hassad account, account holders will be paid a profit rate on their deposits, although relatively lower. You can make withdrawals from this account, but it may impact your chances of winning the draw.
- Q:** When am I eligible to participate in the draw?
- A:** By meeting the eligibility criteria set out in the T&Cs.
- Q:** How can I deposit money into my Million Saving Account?
- A:** You can deposit money from non-Al Rajhi accounts as well as transfer money from existing Al Rajhi accounts.
- Q:** Are there any cancellation charges?
- A:** No, there are no cancellation charges. You can close your account with no fee or deductions applicable.

### Rewards

- Q:** How long is each draw period?
- A:** The draw will run for a period of eight weeks and consists of a total of 9 draws (8 weekly draws in weeks 1-8 and a grand draw in week 8).
- Q:** How many prize pools are there for each draw period?
- A:** There are 2 categories of prizes: A grand prize that will be declared at the end of the draw period and weekly prizes that will be distributed during the draw period.
- Weekly Draw prizes: 10 winners, winning 10,000 SAR per week, from weeks 1 to 8
- Grand Draw prizes: 1 winner, winning 1,000,000 SAR, at the end of the draw period.

### Draw Criteria

- Q:** Is there a cut-off date for entering the draw?
- A:** There is no cut-off date for entering the draw. The number of chances obtained for the draw however fluctuates based on certain factors, such as deposit amount and holding period.
- Q:** What is the minimum required balance for eligibility into the draw?
- A:** The account needs to be activated by maintaining a deposit of at least 1,000 SAR.
- Q:** What is the maximum balance allowed in the million saving account?

## الأسئلة الشائعة حول سحب حساب المليون الادخاري (مضاربة)

### الأهلية

- س:** من يستطيع فتح حساب المليون الادخاري؟
- ج:** جميع العملاء مؤهلين لفتح حساب المليون الادخاري، لكن يجب على العملاء الجدد فتح حساب جاري أولاً
- س:** ما نوع حساب المليون الادخاري لدى مصرف الراجحي؟ هل يمكن تحقيق الأرباح من المدخرات التي أودعتها في الحساب؟ أو سحب الأموال أثناء السحب؟
- ج:** حساب المليون الادخاري هو حساب توفير مشابه لحساب حصاد حيث يدفع لأصحاب الحساب نسبة ربح على ودائعهم، لكن تكون أقل نسبياً. يمكن إجراء عمليات سحب من هذا الحساب لكن قد تؤثر على فرص الفوز
- س:** متى أكون مؤهلاً للمشاركة في السحب؟
- ج:** يصبح العميل مؤهلاً للمشاركة من خلال استيفاء معايير الأهلية المنصوص عليها في الشروط والأحكام
- س:** كيف يمكنني إيداع الأموال في حساب المليون الادخاري الخاص بي؟
- ج:** يمكنك إيداع الأموال من البنوك الأخرى وكذلك تحويل الأموال من حسابات الراجحي الحالية
- س:** هل هناك أي رسوم إلغاء؟
- ج:** لا، لا توجد رسوم إلغاء ويمكن إغلاق حسابك دون أي رسوم أو استقطاعات

### المكافآت

- س:** ما هي مدة كل فترة سحب؟
- ج:** يستمر السحب لمدة 8 أسابيع ويتكون من 9 سحبات (8 سحبات أسبوعية كل أسبوع وسحب كبير في الأسبوع الثامن)
- س:** كم عدد مجموعات الجوائز لكل فترة سحب؟
- ج:** هناك فئتان من الجوائز: الجائزة الكبرى يتم الإعلان عنها في نهاية فترة السحب والجوائز الأسبوعية يتم توزيعها خلال فترة السحب
- جوائز السحب الأسبوعي: 10 فائزين، كل فائز 10,000 ريال سعودي أسبوعياً
- جوائز السحب الكبرى: فائز واحد بـ 1,000,000 ريال سعودي في نهاية فترة السحب

### شروط السحب

- س:** هل هناك موعد نهائي للدخول في السحب؟
- ج:** لا يوجد موعد نهائي للدخول في السحب لكن عدد الفرص التي تم الحصول عليها للسحب قد تتغير بناءً على عوامل معينة، مثل مبلغ الإيداع أو فترة الاحتفاظ بالرصيد
- س:** ما هو الحد الأدنى للرصيد المطلوب للتأهل للسحب؟
- ج:** يجب تنشيط الحساب من خلال الاحتفاظ بمبلغ إيداع لا يقل 1,000 ريال
- س:** ما هو الحد الأعلى للرصيد في حساب المليون الادخاري؟
- ج:** لا يوجد حد أعلى حيث يمكن زيادة فرص الفوز من خلال زيادة الإيداعات والمحافظة عليها لأطول فترة ممكنة



**A:** There is no maximum balance, where you can increase your chances by increasing deposits and maintaining your balance for longer period.

**Q:** At what point are my chances lost?

**A:** For Weekly Draws: All chances are lost if the daily closing balance falls below 1,000 SAR at any given day during the specific week. For Grand Draws: All chances to the grand draw are lost if the daily closing balance falls below 1,000 SAR at any given day during the draw period.

**Q:** How can I increase my chances of winning?

**A:** For Weekly Draws: Additional chances can be earned through the increase of deposits on the account. For Grand Draws: Additional chances can be earned through the increase of the deposit amount and the participation in Weekly Draws.

Your winning chances for the draws decrease in case of withdrawal from the Million Saving Account. See Example (3) in the Appendix.

**Q:** How many chances for the Weekly Draw can I earn from increasing the deposit amount on my Million Account?

**A:** Based on the lowest daily balance of the account during the week, ten chances are to be awarded to every full 1,000 SAR deposited (maximum 1,000 chances can be accumulated).

**Q:** How many chances for the Grand Draw can I earn from increasing the deposit amount on my Million Account?

**A:** The more money you deposit in your Million Account and the longer you keep it there, the more grand draw chances you will get. You can also earn the grand draw chances via customer referral and multiply your grand draw chances by participating in weekly draws.

There is no limit to the number of grand draw chances that you can earn.

**Q:** How are chances calculated for the Grand Draw?

**A:** There are four ways of earning chances for Grand Draw:

1. Main chances: The maximum out of the three below computations will be considered as the chances earned by customer:
  - a. 3 Chances per SAR 1,000 of minimum closing day balance over the last 4 weeks of the draw;
  - b. 2 Chances per SAR 1,000 of minimum closing day balance over the last 3 weeks of the draw; or
  - c. 1 Chance per SAR 1,000 of minimum closing day balance over the last 2 weeks of the draw.
2. Bonus Chances: 5 Chances can be earned by the customer for every SAR 1,000 of average incremental deposits in the Million Account during a given draw period vs the average balance in the Million Account in the prior draw period. Bonus Chances is only awarded for customers that have at least 2 weeks of participation in the prior run.

**س:** في أي مرحلة قد أفقد فرصي؟

**ج:** السحوبات الأسبوعية: تُفقد جميع الفرص في حال انخفاض رصيد الإغلاق اليومي إلى أقل من 1,000 ريال سعودي في أي يوم معين خلال الأسبوع المحدد

السحوبات الكبرى: تُفقد جميع فرص السحب الكبير في حال انخفاض رصيد الإغلاق اليومي إلى أقل من 1,000 ريال سعودي في أي يوم معين خلال كامل فترة السحب

**س:** كيف يمكنني زيادة فرصي بالفوز؟

**ج:** السحوبات الأسبوعية: من خلال زيادة الإيداعات في الحساب

السحوبات الكبرى: من خلال زيادة مبلغ الإيداع والمشاركة في السحوبات الأسبوعية

تنخفض فرص الفوز في السحوبات في حال السحب من حساب المليون الادخاري. اطلع على مثال (3) في المرفقات

**س:** كم عدد فرص السحب الأسبوعي التي يمكن ربحها من زيادة مبلغ الإيداع في حساب المليون الادخاري الخاص بي؟

**ج:** بناءً على أقل رصيد يومي للحساب خلال الأسبوع، يتم منح عشرة فرص لكل 1,000 ريال سعودي يتم إيداعها بالكامل، (بحد أقصى 1,000 فرصة)

**س:** كم عدد فرص السحب الكبير التي يمكنني كسبها من زيادة مبلغ الإيداع في حساب المليون الادخاري الخاص بي؟

**ج:** كلما اودعت أكثر في حساب المليون الادخاري الخاص بك وكلما احتفظت برصيدك في الحساب، زادت فرص السحب الكبير التي ستحصل عليها. يمكنك أيضاً زيادة فرصك السحب الكبير من خلال دعوة مشتركين جدد ومضاعفة فرصك من خلال المشاركة في السحوبات الأسبوعية لا يوجد حد لعدد فرص السحب الكبير التي يمكنك ربحها.

**س:** كم عدد فرص السحب الكبير التي يمكنني كسبها من زيادة مبلغ الإيداع في حساب المليون الادخاري الخاص بي؟

**ج:** هناك أربع طرق لكسب الفرص للسحب الكبير:

1) الفرص الرئيسية: سيتم احتساب الحد الاعلى من الحسابات الثلاثة التالية للفرص التي يكتسبها العميل

(أ) ثلاثة فرص لكل 1000 ريال سعودي من الحد الأدنى لرصيد يوم الإغلاق خلال الأسابيع الأربعة الأخيرة من السحب أو

(ب) فرصتان لكل 1000 ريال سعودي من الحد الأدنى لرصيد يوم الإغلاق خلال الأسابيع الثلاثة الأخيرة من السحب أو

(ج) فرصة واحدة لكل 1000 ريال سعودي من الحد الأدنى لرصيد يوم الإغلاق خلال آخر أسبوعين من السحب

2) الفرص الاضافية: يمكن للعميل كسب 5 فرص لكل 1000 ريال سعودي من متوسط الإيداعات المتزايدة في حساب المليون الادخاري خلال فترة السحب الحالية مقابل متوسط رصيد حساب المليون الادخاري في فترة السحب السابقة. يتطلب على العميل المشاركة لأسبوعين في فترة السحب السابقة كحد أدنى ليتمكن من الحصول على الفرص الإضافية.

3) فرص الدعوة: عند إرسال العميل لدعوة ناجحة إلى

3. Referral Chances: 3 chances can be earned by both the referrer and referee upon a successful referral (if the referee is an ARB New Customer, both the referrer and referee get 6 Chances), where success is defined as referee opening a Million Saving Account (Mudaraba), depositing at least 1,000 SAR and maintaining it throughout the draw period.
4. Chances Multiplier: Refers to the number of weekly draws wherein the customer has been eligible, and it's multiplied to the sum of main chances.

مشترك جديد، يحصل كل من العميل والمشارك على 3 فرص (في حال كان المشارك عميل جديد للمصرف يحصل كل منهما على 6 فرص)، حيث تعتبر الدعوة ناجحة عندما يتم فتح حساب المليون الادخاري (مضاربة) من قبل المدعو وإيداع 1000 ريال كحد أدنى والمحافظة على ذلك خلال فترة السحب

4) مضاعف الفرص: يتم تعريف مضاعف الفرص على أنه عدد السحوبات الأسبوعية التي كان العميل مؤهلاً لها، حيث يتم ضربه في الفرص الرئيسية

مجموع فرص السحب الكبير =  
(الفرص الرئيسية \* مضاعف الفرص) + الفرص الإضافية + فرص الدعوة يتطلب على العميل المشاركة في سحبين أسبوعيين كحد أدنى ليكون مؤهلاً للسحب الكبير

**س:** كيف تتم عملية السحب واختيار الفائز؟  
**ج:** سيتم جدولة جميع الفرص المتراكمة لأصحاب الحسابات المؤهلة، وسيتم استخدام برنامج لسحب الفائز عشوائياً

Q: How is the draw conducted?

A: All Chances accumulated by eligible Account Holders will be tabulated, and a program will be used to draw a winner randomly.

Q: What happens if I win? How do I claim my prize?

A: You will be notified of your victory (via phone) and the cash prizes will be transferred directly to the winner's Million Saving Account.

Q: The Million Saving Account is an Islamic product, how is it Shariah compliant?

A: The Million Saving Account is a Shariah approved Mudaraba-centric savings account that offers all the standard features of an Islamic savings account, with the addition of weekly and grand draw prizes. All prizes are paid out of Al Rajhi Bank's own funds, and not from the Mudaraba or customer's accounts.

**س:** ماذا يحدث إذا فزت؟ كيف أحصل على جائزتي؟  
**ج:** يتم اشعارك بفوزك (عبر الجوال) و تحويل الجوائز النقدية مباشرة إلى حساب المليون الادخاري النشط الخاص بك.

**س:** حساب المليون الادخاري عبارة عن منتج إسلامي فكيف يتوافق مع الشريعة الإسلامية؟

**ج:** حساب المليون الادخاري هو حساب توفير يتمحور حول المضاربة المعتمدة من قبل الشريعة الإسلامية ويقدم جميع مميزات حساب التوفير الإسلامي مع إضافة جوائز أسبوعية وجوائز السحب الكبرى. يتم دفع جميع الجوائز من الأموال الخاصة بمصرف الراجحي، وليس من حسابات المضاربة أو حسابات العملاء.

## Appendix

**Example (1):** A customer who deposits 10,000 SAR in his Million Saving account at the start of the draw and maintained it throughout the draw period.

Weeks	Deposits in the Million Account	of which incremental deposits	Weekly Draw Chances Number of chances	Grand Draw Chances			
				Main Chances	Bonus Chances	Chances Multiplier	Total Grand Draw Chances
1	10000	3000	100	30	15	1	45
2	10000	3000	100	30	15	2	75
3	10000	3000	100	30	15	3	105
4	10000	3000	100	30	15	4	135
5	10000	3000	100	30	15	5	165
6	10000	3000	100	30	15	6	195
7	10000	3000	100	30	15	7	225
8	10000	3000	100	30	15	8	255

255 is the number of chances considered for the Grand draw for this customer.

## المرفقات

**مثال (1):** قام عميل بإيداع 10,000 ريال في حساب المليون الادخاري في بداية فترة السحب والمحافظة على رصيده خلال كامل الفترة

مجموع فرص السحب الكبير	مضاعف الفرص	الفرص الرئيسية	الفرص الإضافية	عدد الفرص	الإيداعات المتزايدة	رصيد حساب المليون	الأسبوع	فرص السحب الكبير	فرص الأسبوعي
								مضاعف الفرص	الفرص الرئيسية
45	1	30	15	100	3000	10000	1	45	100
75	2	30	15	100	3000	10000	2	75	100
105	3	30	15	100	3000	10000	3	105	100
135	4	30	15	100	3000	10000	4	135	100
165	5	30	15	100	3000	10000	5	165	100
195	6	30	15	100	3000	10000	6	195	100
225	7	30	15	100	3000	10000	7	225	100
255	8	30	15	100	3000	10000	8	255	100

عدد فرص السحب الكبير للعميل هي 255 فرصة

**Example (2):** A customer who gradually increased deposits in his Million Saving account from 1,000 SAR to 10,000 SAR and referred 6 customers.

Weeks	Deposits in the Million Account	of which incremental deposits	Number of customers successfully referred	Weekly Draw Chances Number of chances	Grand Draw Chances				
					Main Chances	Bonus Chances	Referral Chances	Chances Multiplier	Total Grand Draw Chances
1	1000	0	1	10	3	0	3	1	6
2	2000	1000	1	20	6	5	3	2	20
3	3000	1000	2	30	9	5	6	3	38
4	4000	2000	2	40	12	10	6	4	64
5	5000	3000	3	50	15	15	9	5	99
6	6000	3000	3	60	15	15	9	6	114
7	8000	3000	6	80	15	15	18	7	138
8	10000	3000	6	100	15	15	18	8	153

**153** is the number of chances considered for the Grand draw for this customer.

**Example (3):** A customer who gradually decreased deposits in his Million Saving account from 1,000 SAR to 10,000 SAR and referred 6 customers.

Weeks	Deposits in the Million Account	of which incremental deposits	Number of customers successfully referred	Weekly Draw Chances Number of chances	Grand Draw Chances				
					Main Chances	Bonus Chances	Referral Chances	Chances Multiplier	Total Grand Draw Chances
1	10000	3000	1	100	30	15	3	1	48
2	8000	3000	1	80	24	15	3	2	66
3	6000	3000	2	60	18	15	6	3	75
4	5000	3000	2	50	15	15	6	4	81
5	4000	2000	3	40	12	10	9	5	79
6	3000	1000	3	30	9	5	9	6	68
7	2000	1000	6	20	6	5	18	7	65
8	1000	0	6	10	3	0	18	8	168

**42** is the number of chances considered for the Grand draw for this customer.

**مثال (2):** قام عميل بزيادة إيداعاته بشكل تدريجي في حساب المليون الادخاري من 1,000 ريال إلى 10,000 ريال خلال فترة السحب، كما قام بدعوة 6 عملاء لفتح حساب المليون الادخاري

فرص السحب الكبير					فرص السحب الأسبوعي				
مجموع فرص السحب الكبير	مضاعف الفرص	فرص الدعوة	الفرص الإضافية	الفرص الرئيسية	عدد الفرص	عدد الدعوات الناجحة	الإيداعات المتزايدة	رصيد حساب المليون	الأسبوع
6	1	3	0	3	10	1	0	1000	1
28	2	3	5	6	20	1	1000	2000	2
60	3	6	5	9	30	2	1000	3000	3
112	4	6	10	12	40	2	2000	4000	4
195	5	9	15	15	50	3	3000	5000	5
234	6	9	15	15	60	3	3000	6000	6
336	7	18	15	15	80	6	3000	8000	7
153	8	18	15	15	100	6	3000	10000	8

عدد فرص السحب الكبير للعميل هي **153 فرصة**

**مثال (3):** قام عميل بالسحب بشكل تدريجي من حساب المليون الادخاري من 10,000 ريال إلى 1,000 ريال خلال فترة السحب، كما قام بدعوة 6 عملاء لفتح حساب المليون الادخاري

فرص السحب الكبير					فرص السحب الأسبوعي				
مجموع فرص السحب الكبير	مضاعف الفرص	فرص الدعوة	الفرص الإضافية	الفرص الرئيسية	عدد الفرص	عدد الدعوات الناجحة	الإيداعات المتزايدة	رصيد حساب المليون	الأسبوع
48	1	3	15	30	100	1	3000	10000	1
66	2	3	15	24	80	1	3000	8000	2
75	3	6	15	18	60	2	3000	6000	3
81	4	6	15	15	50	2	3000	5000	4
79	5	9	10	12	40	3	2000	4000	5
68	6	9	5	9	30	3	1000	3000	6
65	7	18	5	6	20	6	1000	2000	7
42	8	18	0	3	10	6	0	1000	8

عدد فرص السحب الكبير للعميل هي **42 فرصة**